
P R O T O K Ó Ł 
 

z XX Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 21 grudnia 2016 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1255 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 
z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Niemyjski Sławomir 
8. Wojtkowski Mirosław 
9. Czartoszewski Piotr 
10. Dąbrowska Wiesława 
11. Pabich Marek 

12. Paprocki Piotr 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Ks. prałat Józef Żyłowski – Honorowy Obywatel Gminy Szepietowo 
2. Sekretarz Stanu Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi - Pan Jacek Bogucki 
3. Marszałek Województwa Podlaskiego - Pan Jerzy Leszczyński 
4. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
5. Zastępca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 
6. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2016. 
9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2022. 
10. Uchwalenie budżetu gminy na 2017 r. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 
organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Szepietowo 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli na terenie Gminy Szepietowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych jednostek organizacyjnych Gminy 
Szepietowo prowadzącej działalność oświatową z tytułu trwałego zarządu 
nieruchomości 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Zakładowi 
Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli rozwiązania porozumienia. 
17. Uchwalenie planu pracy Rady na 2017 r.  
18. Uchwalenie planów pracy Komisji na 2017 r. 
19. Odpowiedzi na interpelacje. 
20. Wolne wnioski i zapytania 
21. Zamknięcie obrad. 

 

Spotkanie opłatkowe. 
 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

 Przewodniczący udostępnił zabranie głosu dla Marszałka Województwa Podlaskiego 
Pana Jerzego Leszczyńskiego. 
 Zabrał głos Marszałek Województwa Podlaskiego, który powitał wszystkich obecnych 
na sesji. 
„Pozwoliłem sobie wstąpić, nie tak wprost - po drodze, ponieważ jeszcze inne miejsca 
chciałbym przed świętami odwiedzić. Chciałabym być na powiecie wysokomazowieckim i 
poświęcić chociaż chwilę, ponieważ sprawy też gminy Szepietowo są ważna, gdyż jest to 
powiat w którym mieszkam. Chcemy, żeby to co można byłoby w ramach tej współpracy 
między samorządem szepietowskim, a samorządem wojewódzkim w ramach współpracy 
zrobić. Oczywiście muszę powiedzieć, że ta współpraca układa nam się dobrze i z Panem 
Przewodniczącym, i z Panem Burmistrzem. Wiele tam spraw żeśmy próbowali wspólnie 
rozwiązać to co samorząd województwa oferuje, aby razem zrealizować. Oczywiście z 
różnych względów jak wiecie Państwo pewnych rzeczy się nie dało zrealizować, nie 
zależnych od nas, ale myślę, że w przyszłości będziemy egzekwować żebyście mogli też 
skorzystać. Z tych możliwości jakie są to środki z programu Regionalnego Obszarów 
Wiejskich, wiem że czynione są starania o środki na kanalizację. Muszę powiedzieć, że 



gmina Szepietowo jest preferowana z programu obszarów wiejskich. Prosiliśmy Ministra o 
środki na ten cel, wiem, że dzisiaj przybędzie też Pan Minister Bogucki to można byłoby takie 
pytanie skierować. Mam odpowiedź, że na dzień dzisiejszy jeżeli będziemy mieli 
oszczędności to będziemy z tego pierwszego naboru te środki uruchamiać. Natomiast 
dodatkowe środki na ten cel raczej wątpliwa sprawa. Chociaż jest to kwestia bardzo ważna, 
bo drogi jak sami wiecie wielu samorządów jest jednym z ważniejszych tematów oprócz 
oświaty. Natomiast chcę powiedzieć, że jesteśmy na dobrej drodze do realizacji drogi 
wojewódzkiej. Chodzi tu o nasz regionalny program i będziemy realizować drogę z 
Wysokiego do Białegostoku i ta droga, jest w tej chwili robiony projekt na odcinek Wysokie – 
Roszki Boćki, natomiast Roszki Boćki – Białystok tam już jest dokumentacja, wiec są wnioski 
złożone do Regionalnego Programu Krajowego Polski Wschodniej, mamy nadzieję, że 
będziemy mogli tą drogę sfinansować. Zakładamy, że do 2018 roku, ewentualnie z lekkim 
poślizgiem droga Białystok - Łapy będzie wykonana. Natomiast w następnym roku myślę, że 
zaczniemy budowę drogi Wysokie - Roszki-Boćki. Jest to droga dosyć ważna, bo łącząca 
powiat ze stolicą województwa.  Druga droga wojewódzka, która biegnie przez Piekuty, też 
istotna, na odcinku Waszej gminy jest już ona wyremontowana i dalej będziemy też ją 
remontować w miarę możliwości. Przyjęliśmy już budżet na ten rok 2017, w budżecie 
większe środki przeznaczamy na inwestycje drogowe... . Wspomnę jeszcze tylko o kwestii, 
która nie wyszła dla rozwoju Szepietowa, to jest teren inwestycyjny na obszarze Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego. Sprawa jak wiecie, została nasza uchwała uchylona przez 
Wojewodę, Sąd Wojewódzki uchylił nam, jest jeszcze szansa w Najwyższym Sądzie 
Administracyjnym i zobaczymy jak ta sprawa zostanie rozstrzygnięta. Dobrze by było aby 
pozytywnie. Tak więc tyle, jeśli chodzi o te sprawy, nie będę przedłużał, bo macie jeszcze 
wiele spraw, które dotyczą bezpośrednio Waszej pracy. Korzystając z okazji chciałbym 
podziękować za dotychczasową współpracę z Państwem, z radnymi, z prezydium Rady i z 
Panem Burmistrzem ze wszystkimi z gminy Szepietowo, staramy się jak powiedziałem na 
bieżąco mieć rozeznanie o potrzebach na terenie gminy i miasta. Z okazji świąt Bożego 
Narodzenia zbliżających się życzę Państwu przede wszystkim żebyście święta przeżyli w 
radości bycia razem z bliskimi, z rodziną, no i teraz patrząc co się dzieje w tym roku w naszej 
polityce i to co się dzieje w Europie, życzę spokojnych świąt i spokojnego przyszłego roku.” 
 Przewodniczący Rady złożył życzenia w imieniu wszystkich zdrowych i wesołych 
Świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego Nowego Roku. 
 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady 
Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Z informacją o pracy Burmistrza w okresie między sesjami zapoznał Burmistrz Robert 

Lucjan Wyszyński. Burmistrz poinformował, że zakończone zostały prace  przy 
zagospodarowaniu placu przy ośrodku zdrowia, w Dąbrówce Kościelnej zakończono 
podjazd do szkoły  oraz przygotowana została sala do wydawania posiłków, w trakcie 
opracowania jest dokumentacja na ulicę Przemysłową oraz na targowisko gminne.  
Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 



Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Przewodniczący 
Rady. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z projektem zmian w budżecie gminy na 2016 r. zapoznała Skarbnik Gminy 
Pani Anna Wiśniewska. 
Uwag do zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr XX/144/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2016 wystąpiła Skarbnik Gminy Pani Anna 
Wiśniewska. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie .  

(uchwala Nr XX/145/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9.  Z projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2020 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2022 zapoznała Skarbnik 
Gminy Pani Anna Wiśniewska. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-
2020 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2017-2022 
 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  

(uchwala Nr XX/146/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Z projektem budżetu gminy na 2017 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna 
Wiśniewska. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2017 r. 
 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 



 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.  
(uchwała Nr XX/147/16 dołączona do protokołu) 

 

 Na sesję przybył Pan Jacek Bogucki - Sekretarz Stanu Ministerstwa Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi. 
 Przewodniczący Rady powiadał Pana Ministra i umożliwił zabranie głosu. 

Sekretarz Stanu Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi Pan Jacek Bogucki 
podziękował za zaproszenie na sesję. „Otrzymuje zaproszenia na wszystkie sesje z 
Państwa Gminy. Ponieważ jest to sesja przed świętami Bożego Narodzenia to 
podsumowujemy to co udała nam się w roku zrealizować. Ja przede wszystkim 
chciałbym, bo po wyborach chyba jestem pierwszy raz u Państwa więc chciałbym 
podziękować za głosy, za zaufanie, za poparcie na które zawsze mogę liczyć. 
Przeszło mi w udziale pełnić funkcję Sekretarza Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi. Odpowiadam w ministerstwie za dwie dziedziny tj., za przetwórstwo i 
handel produktami rolno-spożywczymi, a drugie to odpowiadam za finanse, a więc za 
to żeby były te środki na wsparcie rolnictwa w budżecie państwa. My już mamy 
uchwalony budżet, no z perturbacjami, jak Państwo wiecie, jak to się odbywało. 
Budżet został przyjęty, ten budżet, który jest ze środków krajowych, których 
zapialiśmy o 15% więcej od poprzedniego. Być może Pan Burmistrz więcej zapisał, 
gdyby tak po te 15% można było corocznie zwiększać budżet to byłby szczyt marzeń. 
Jest to znaczący wzrost. W przyszłym roku znaczne środki są na wsparcie 
ubezpieczenia upraw rolnych, także naszego terenu, gdzie mamy kataklizmy w 
ostatnich latach, tak jak susza... . Stawiamy na budowę dobrego systemu 
ubezpieczeń, które państwo będzie w maksymalnym stopniu, na jakie pozwala prawo 
unijne wspomagało.”  
Kolejnym działaniem są kredyty na pomoc dla rolników, aby oprocentowanie dla 
rolników było niskie. Preferujemy i dążymy aby wspomóc gospodarstwa które mają 
trudności. Rząd priorytetowo stawia na rozwój rolnictwa... . 

 

Sekretarz Stanu Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi Pan Jacek Bogucki 
złożył serdeczne życzenia świąteczne, „aby święta Bożego Narodzenia były rodzinne 
aby te święta przyniosły radość, której tak na co dzień nam bardzo brakuje i nadzieję 
na Nowy Rok w zakresie pracy zawodowej i w każdym zakresie, aby spełniły się 
Państwa oczekiwania. Wszystkiego dobrego, zdrowych, spokojnych świąt.” 

 

Przewodniczący Rady w imieniu całej społeczności gminnej złożył życzenia 
Panu Ministrowi -  zdrowych i spokojnych świąt. Niech ten rok 2017 będzie rokiem 
samych dobrych decyzji podjętych dla nas i dla naszej małej ojczyzny.  
 

Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Szepietowo zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/148/16 dołączona do protokołu) 
 



Ad.12. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 
rozliczania oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 
dotacji dla niepublicznych przedszkoli na terenie Gminy Szepietowo zapoznał 
Burmistrz Szepietowa. Burmistrz poinformował, że od 1 stycznia ustawa o systemie 
oświaty wprowadza nowe zasady rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych. 
Na terenie naszej gminy nie ma przedszkola publicznego w związku z tym musimy 
się opierać o koszty przedszkola z sąsiadującej gminy. Do tej pory punktem 
odniesienia dla nas było miasto Wysokie Mazowieckie, natomiast w tej chwili po 
zmianie ustawy o systemie oświaty, która wprowadziła nowe zasady do określenia 
gminy, na której możemy się opierać to jest, że ma to być gmina położoną najbliżej i 
gmina o podobnym charakterze, czyli gmina miejsko-wiejska i gmina, która ma 
podobnie duży dochód. W związku z tym to kryterium najbardziej spełnia Gmina 
Czyżew. Na komisjach rozmawialiśmy na ten temat i wolą Państwa radnych było to 
żeby dotacja jaką otrzymuje przedszkole w tej chwili była taka sama. Tak jak 
Państwo wiecie my do tej pory przekazywaliśmy 75% kwoty, która jest ponoszona 
przez miasto Wysokie Mazowieckie. Natomiast w tej sytuacji my nie możemy brać 
kosztów Wysokiego, bo jest to gmina miejska. Aby dotacja była na tym samym 
poziomie co dotychczas musimy przyjąć 100%, takiej kwoty jaką gmina Czyżew 
ponosi na swoje przedszkole publiczne.” 
 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/149/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.13. Z tematem dotyczącym Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Szepietowo na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku zapoznał Burmistrz 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/150/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.14. Z tematem dotyczącym zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłat rocznych jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo 
prowadzącej działalność oświatową z tytułu trwałego zarządu nieruchomości 
zapoznała Skarbnik Gminy. Skarbnik poinformowała, że na poprzedniej sesji została 
podjęta uchwała w sprawie udzielenia 100% bonifikaty. Wydział Nadzoru UW zwrócił 
uwagę, że nie może być 100% bonifikaty, gdyż byłoby to zwolnienie, a takiej 
kompetencji Rada nie ma. W związku z tym dokonujemy zmiany uchwały i wpisujemy 
do uchwały 99%. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwala Nr XX/151/16 dołączona do protokołu) 



 

Ad.15. Z tematem dotyczący zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi 
Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie zapoznała Skarbnik Gminy, 
które poinformowała, że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała w sprawie zasad 

ustalania i przekazywania z budżetu Gminy Szepietowo środków finansowych wynikających 
z rozliczenia podatku od towarów i usług do Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i 

Oczyszczania w Szepietowie. Wydział Nadzoru UW zwrócił uwagę, że zapisy zawarte 
w tej uchwale powinny być ujęte w statucie ZWKiO i dlatego też proponujemy zmianę  
statutu. Ponadto w statucie były zapisane stanowisko, których obecnie nie ma i to też 
jest również poprawiane. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/152/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.16. Z tematem dotyczącym rozwiązania porozumienia zapoznał Burmistrz, który 
wyjaśnił, że mieliśmy zawarte porozumienie na przyjęcia przez Gminę Szepietowo 

zadania Powiatu Wysokomazowieckiego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej 
Nr 2070B Brzóski – Dąbrówka Kościelna – Wojny-Szuby Szlacheckie - Piętki Basie na 
odcinku w lok. 2 + 005 – 3 + 023 tj. od granicy Gminy Szepietowo z Gminą Wysokie 
Mazowieckie do przejazdu kolejowego w Średnicy-Maćkowiętach, w obrębie ewidencyjnym 
wsi Średnica Jakubowięta i Średnica Maćkowięta, w zakresie realizacji inwestycji 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2070B na odcinku Brzóski Brzezińskie – Średnica-
Maćkowięta, na czas realizacji inwestycji drogowej i okresu gwarancyjnego na w/w odcinku 
drogi. Obecnie w związku z tym, że nie otrzymaliśmy dofinansowania z Programu Obszarów 
Wiejskich chcemy to porozumienie rozwiązać.  
„W tej chwili jesteśmy już po wstępnych rozmowach ze Starostą i w budżecie gminy 
przyjęliście Państwo 200.000 zł jako nasz udział w dofinansowaniu tej drogi, czyli będzie to 
inwestycja powiatowa i w związku z tym my chcielibyśmy rozwiązać to porozumienie, czyli 
droga wraca do właściciela”.  
 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie  
Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/152/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.17. Z projektem planu pracy Rady na 2017 r. zapoznała wiceprzewodnicząca 
Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/153/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad. 18. Z projektami planów pracy Komisji na 2017 r. zapoznali: 
1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Andrzej Szymoniak 



2) Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i 
Bezpieczeństwa Publicznego Radna Renata Sosnowska, 

3) Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i 
Ochrony środowiska Radny Jan Ołdakowski 

 

Radni nie zgłosi uwag do projektów planów pracy. 
Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

(uchwała Nr XX/15/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.19.  Odpowiedzi na interpelacje nie było 
 

Ad.20.  Wolne wnioski i zapytania – nie zgłoszono. 
 

Ad.21.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku 
obrad XX Sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrad i zaprosił 
wszystkich na spotkanie opłatkowe. 
 
Protokołowała 
 
Ewa Bartłomiejczuk     Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
               Sławomir Czarkowski  


